
Referat	Bestyrelsesmøde	Kreds	11,	den	1.	September	2022		
Deltagere:	Jill,	Mona,	Natti,	Gitte	og	Iben.	
	

1. Orientering	fra	formanden:	
Der	orienteres	om	diverse	mails	fra	formanden.		
Juleafslutning	/	Julefrokost	d.	19.11.2022.	Der	vil	være	holdafslutning	d.	29.11.2022.	Der	er	
lukket	for	træning	i	december.	
Tøj	inden	VM:	Der	er	forlydender	om	at	der	er	sponsorerede	jakker	til	hjælpere	ved	VM.		
Der	diskuteres	om	der	skal	laves	træningstøj	til	medlemmer	af	kreds	11,	som	kan	købes	til	
fornuftige	priser	–	der	skal	laves	et	opslag	på	FB	om	det	er	noget	medlemmerne	vil	købe.	
Der	foreslås	også	fremstilling	af	klistermærker	med	det	nye	logo	til	bl.a.	biler.	
	

2. Orientering	fra	kasseren:	
Mona	orienterer	om	økonomien.	Medlemsstatus	er	102	medlemmer,	vi	er	nu	Jyllands	
største	kreds.		
Der	skal	gøres	en	indsats	for	at	øge	køkkenomsætningen.	Sodavand	og	øl	skal	fremover	
koste	10	kr.	Det	kunne	være	en	mulighed	at	lave	en	kaffeordning	med	termokrus	med	logo,	
der	kan	købes/fornyes	1	gang	årligt,	og	dermed	få	gratis	kaffe	som	kan	holde	sig	varm	på	
træningsbanen.		
	

3. A-udvalget:	
Medlemmer	i	A-udvalget	er:	Mona,	Inge	Rønneberg,	Kent	Bach,	Kasper,	Iben	Danmark.	Der	
kan	muligvis	være	flere	emner	til	A-udvalget,	dette	undersøges.	
Næste	skue	i	kredsen	er	i	efteråret	2023.	
Ringtræning	er	startet	op	igen	og	fortsætter	indtil	VM.	
Der	er	mulighed	for	at	lave	et	arrangement	med	førstehjælp	til	hunde,	ved	Ole	Berg	fra	CF.	
Der	snakkes	også	andre	prøver	i	efteråret,	evt.	en	UHP	eller	en	prøve-prøve.	
	
	

4. B-udvalget:	
Skal	BRK	deltage	i	bestyrelsesmøder?	–	Der	er	enighed	om	at	BRK	kan	inviteres	til	møderne	
under	relevante	punkter	vedr.	B-udvalget.	
Instruktørstatus	og	kursus:	Der	er	udvalgt	trænere	og	føl,	der	skal	sendes	på	
Schæferhundeklubbens	trænermoduler	og	Iben	kommer	på	noseworkkursus.		
Den	tidligere	omtalte	trænerundervisning	med	Vibeke	Mølgaard,	er	sat	på	stand	by	for	
nuværende.	
Trænermøde	d.	6.9.2022,	hvor	der	skal	laves	status	på	holdene	og	om	hvordan	det	går	
efter	opstart.	
Der	snakkes	om	en	aftentest	i	forbindelse	med	efterårsferien.		
	

5. Arbejdsdag:	
Opsætning	af	spejle	–	spejlene	er	på	vej	og	der	er	lavet	aftale	ang.	opsætning	–	ligeledes	
med	reparation	af	skjul	på	lille	bane.		
	

6. Evt.:	



Der	er	kommet	nogle	jakker	retur	–	Lukas	skal	have	en.	
Der	snakkes	om	vores	nøgleregulativ	og	hvem	der	kan	få	hvilke	nøgler.	Mona	oplyser,	at	
ved	ændringer	i	nøgleregulativet	skal	det	ske	på	en	generalforsamling.		


